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Ordinær generalforsamling 
17. februar 2011 kl. 19.30-22.00 

Dagsorden + referat. 
 

Formanden Michael Thaarup byder velkommen til klubbens ordinære generalforsamling. 

Generalforsamlingen er Skagen Havkajakklubs øverste myndighed. 

 

Forslag, der af medlemmerne ønskes behandlet på den ordinære generalforsamling, skal være 

tilstrækkeligt belyst og skal fremsættes skriftligt over for bestyrelsen senest 2 uger (14 dage) før 

generalforsamlingen. 

Stemmeret har alle medlemmer, der er fyldt 16 år, har været medlem af Skagen Havkajakklub 

mindst 3 måneder og ikke er i kontingentrestance. 

Stemmeret kan kun udøves ved personligt fremmøde. 

 

 

1. Valg af dirigent. 

Som dirigent vælges den af bestyrelsen foreslåede, Mette Thomsen. 

Mette T. konstaterer, ifølge klubbens vedtægter, at generalforsamlingen er lovligt indkaldt 

og at generalforsamlingen er beslutningsdygtig.  

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 

Formanden fremlægger beretningen. 

Beretningen godkendes som forelagt med ros til alle for det store arbejde der hidtil er lagt 

for dagen fra alle aktive medlemmers side. 

Beretningen lægges på klubbens hjemmeside.  
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3. Fremlæggelse af regnskab for det forløbne år. 

Kassererens fremlagte og reviderede regnskab godkendes som forelagt. 

4. Indkomne forslag. 

Ingen indkomne forslag. 

5. Fremlæggelse af budget, samt fastsættelse af kontingent for det kommende år. 

Det fremlagte budget for år 2011 og -12 godkendes som forelagt. 

På baggrund af et foreløbigt fremlagt budget foreslås et kontingent for 2012 på:  

 - unge mellem 16 og 25 betaler kr. 500,- årligt 

 - seniorer mellem 25 og 65 betaler kr. 1000,- årligt 

 - pensionister fra 65 og opefter betaler kr. 500,- årligt 

 

Fastsættelsen af kontingent for det kommende år 2012 godkendes, som forelagt af 

bestyrelsen. 

 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen. 

a. På valg er 3 medlemmer. 

På valg er: 

 John Jørgensen – ønsker ikke genvalg. 

 Mike Hede – ønsker ikke genvalg. 

Michael Thaarup – ønsker genvalg. 

…………………………. 

Michael T. modtager genvalg. 

De af bestyrelsen forslåede medlemmer  

Morten seidler og Jesper Møller vælges. 

 

7. Valg af en bestyrelsessuppleant. 

Valgt er Guri Pedersen. 
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8. Valg af en revisor og en revisorsuppleant. 

Valgt som revisor er Peter Utke Heilmann. 

Valgt som revisorsuppleant er MetteTthomsen. 

9. Eventuelt. 

Under eventuelt indleder dirigenten med bemærkningen  … at alt kan diskuteres, men intet 

kan besluttes… 

Formanden takker John for det store arbejde han har lagt i bestyrelsen bl.a. med 

organisering af arbejdsdage ved containerne, udvalgsarbejde, ombygning af trailer, 

modernisering af klublokaler samt hans deltagelse ved begyndertræningsaftenerne i 

sommerhalvåret. – Mike takkes ligeledes for sit engagement i afholdelse af kurser på 

Danish Yacht m.m. 

Kirsten Kjær retter en kritik af aften- og weekendture. Kirsten mener at der bliver lyttet for 

lidt til medlemmernes forslag / kunnen og formåen. Synes nogle gange at turene er for 

lange og hurtige – der skal være kortere ture i et langsommere tempo. 

KK mener at det især er de store ture. 

KK mener at årets Julerotur godt kunne have haft en bredere medlemsdeltagelse. 

KK mener desuden at vore klubaftener om torsdagen skal have mindre styring fra 

bestyrelsens side. 

Kirstens indlæg gav anledning til en bred drøftelse af kritikken blandt medlemmerne. 

Flere medlemmer gav udtryk for deres tilfredshed med de arrangerede ture og var 

taknemmelig for at der er nogle der tager initiativet til at de bliver arrangeret. Andre gav 

udtryk for at de ikke kunne se noget problem i det fremførte, idet de havde oplevet at man 

kunne stå af og på efter behov og evner, og at hvis man havde ønsker om at afkorte turene 

blev dette altid efterkommet. 

Andre medlemmer gav udtryk for stor tilfredshed med det store vifte af aften- og 

weekendture der blev udbudt og at åbenheden i at kunne tilmelde sig på vores Net-

kalender er et stort plus for alle. 

Dion udtrykker sin taknemmelighed for at turudvalget har fået stablet så mange 

arrangementer på benene – se formandens beretning – og mener i øvrigt at klubben med 

sin åbenhed og sit høje informationsniveau er et godt sted at komme.  

…. dette bifaldt mange medlemmer. 
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Der blev fra bestyrelsens side opfordret til at frigivne roere der ønsker kortere og 

langsommere ture at arrangerer dem og lægge dem på vores kalender til åben tilmelding 

for alle – altså en konstruktiv løsning på kritikken. 

Bestyrelsen udtrykker, at der er blevet lyttet til den brede og alsidige debat. 

Aktivitetsudvalget har med mellemrum efterlyst ideer til arrangementer på klubmøderne og 

vil fortsat gøre det. Det er vigtigt at lytte til medlemmernes ønsker. Aktivitetsudvalgets 

opgave er blandt andet at arrangere nogle ture og at koordinere disse med de ture, som 

andre medlemmer ønsker at lave. Der skal derfor lyde en opfordring til de medlemmer, som 

synes, at der mangler nogle ture, til at gå i gang med at arrangere turene og i samarbejde 

med aktivitetsudvalget få dem passet ind i det øvrige turprogram til gavn og glæde for 

andre medlemmer. 

Bestyrelsen kan ikke genkende fremstillingen af klubaftenerne som stærkt styrede. 

Bestyrelsen har den holdning, at det er godt med et højt informationsniveau og åbenhed 

om hvad der sker af beslutninger og initiativer. Klubaftenerne vil derfor fortsat kunne 

indeholde 5-10 minutters orientering, lige som det er naturligt, at vinterens weekend-roture 

aftales her i dialog med de fremmødte. Resten af klubaften vil fortsat afholdes uden styring. 

Formanden kommenterede kritikken af årets Julerotur med flg. bemærkninger. 

- Der var kun en mulig weekend grundet andre klubarrangementer, og der skulle vælges 

mellem to halvdårlige dage rent vejrmæssigt. 

- Alle kunne stå af og på, idet der var følgebil, chauffør og trailer med langs kysten. 

Eksempelvis stod A.J. først på turen i Bunken. 

- Julehyggen med gløg og æbleskiver m.m. udeblev ikke – den blev afholdt hos Dion i 

Ålbæk. 

- Aktivitetsudvalget efterlyser arrangører af næste års Julerotur. Det er en oplagt 

mulighed for årets kritikere til at sætte deres præg på denne vigtige tur. 

Sekretæren har samlet de mange input der vil blive drøftet på et kommende bestyrelsesmøde 

TL kommenterer at der til mødet er en fremmødeprocent på 47 % og at der på nuværende 

tidspunkt er der betalt kontingent fra 70 % af medlemmerne, hvilket læses som en positiv 

opbakning. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

             Referent:  Thorkild Lind 


